

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



保良局世德小學 PLK Castar Primary School



學校(小學) Schools (Primary)

保良局世德小學致力善用校園每處空間,締造「世德綠校園」,並積極透過推展校本設計的「綠校園課程」、培訓學生成為「環保小尖兵」等計劃,提高他們的環保知識,同時自小建立綠色生活態度。

PLK Castar Primary School is dedicated to making full use of every corner of the School to set up "Green Castar". The School enhances students' knowledge on environmental protection and fosters their green living attitude since childhood through promoting school-based environmental curriculum and environmental ambassadors training programme, etc.



舉辦紐西蘭海外考察團,加深學生對當地自然資源、生態保育、再生資源等不同議題的認識。

Organising overseas study trips to New Zealand for students to enhance their knowledge on different issues like local natural resources, ecological conservation and renewable resources.



制定校本環境教育計劃「綠校園課程」,並為學生安排不同專題學習活動,如生態學、耕作及節能等環保課題。

Developing a school-based environmental education programme and arranging specific learning activities for students on environmental topics such as ecology, farming and energy saving.



招募和培訓「環保小尖兵」,鼓勵他們積極參與學校環保活動,並推動同儕的環保意識。

Recruiting and training a team of environmental ambassadors and actively engaging them in participating the School's environmental activities and promoting environmental awareness among peers.